
 
 

Besluitenlijst 
 
Onderwerp: Presidium 

Datum: 18 september 2018  NOT18-0234 

Aanwezig: 
A.B. Blase (voorzitter), A. Meijer (gemeentesecretaris a.i.), 
M. Bankras-van der Klein (HOP), F. Hoekstra (VVD), mw. G. Klercq (CDA),  
M. Feelders (D66), mw. T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), A. Valent  
(Senioren Heerhugowaard), S. Visser (Nederland Duurzaam, C. Kwint 
(GroenLinks), S. Brau (PvdA), K. Hannink (griffie) en L. Schreiner (griffier) 
 

Afwezig: 
 

Notulist(e ) M.G. Bakker-Nobel 

 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 

 De agenda is akkoord. 
 

 

02. 
 

Mededelingen / vragen 

 Toezeggingen commissies en raad 
Overzicht wordt vastgesteld door het Presidium en aangeboden 
aan de raadsleden 

 Openstaande moties. 
Overzicht wordt vastgesteld door het Presidium en aangeboden 
aan de raadsleden. 

 Procedure termijnagenda  
De heer Meijer licht dit onderwerp toe. De directiesecretaris 
(Mirjam Smakman) is gestart met haar werkzaamheden. In de 
volgende vergadering van het Presidium zal zij een toelichting 
geven op haar werkzaamheden / de procedure termijnagenda. 
De bestuurlijke termijnagenda zal in het vervolg in het Presidium 
worden vastgesteld, nadat die gezien is door de directie en het 
college.  

 Stand van zaken samenwerking Langedijk   
Dit onderwerp komt voorlopig standaard op de agenda. De heer 
Blase geeft een korte toelichting. 

 Evaluatie proces raadsagenda  
Het Presidium voert de regie over deze evaluatie. De griffier 
komt op een later moment met een voorstel.  

 BOT-overleg Warmtenet in Rivierenwijk op (eventueel) 9/10, 
31/10 of 1/11? 
Omdat de griffie een behoorlijk aantal verzoeken ontvangt om 
de raads- en commissieleden te informeren over onderwerpen is 
besloten deze voor te leggen aan het Presidium en te vragen 
wat het Presidium wil en op welke termijn.  
Het Presidium wil wel een BOT-overleg warmtenet in de 
Rivierenwijk, maar wil eerst nog enkele vragen beantwoord zien. 
Op welk besluit is dit BOT-overleg gebaseerd en waar voegt het 
zich in het totaal van de besluitvorming? Anders eventueel 
opiniërend in een commissie?  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 
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In het vervolg zullen er meerdere verzoeken aan het Presidium 
worden voorgelegd: werkende weg wordt naar een vorm 
gezocht. 

 Training politieke integriteit op 25 september aanstaande 
Tot heden heeft een gering aantal raads- en commissieleden 
zich aangemeld. De fractievoorzitters gaan na of er voldoende 
aandacht voor dit onderwerp geweest is in de fracties. 

 S.v.z. cursus Politiek actief.  
Ter kennisname. Komt weer terug op de agenda. 

 Op 12 november na de raadsvergadering gezamenlijk 
dineren? Voorkeur voor horecagelegenheid?  
Het Presidium besluit na de begrotingsvergadering gezamenlijk 
uit eten te gaan. Ook de commissieleden zullen hiervoor worden 
uitgenodigd. Griffie kiest de horecagelegenheid.  
Een uitnodiging met het verzoek om een reactie volgt. 

 S.v.z. Jongerengemeenteraad 2019.  
De heer Feelders doet verslag van de 1e voorbereidende 
bijeenkomst met de scholen, scholieren, raadsleden en de 
griffie. Langedijk doet in 2019 weer mee, ook al werd de 
toonzetting in de vergadering nogal scherp ervaren.  
Op verzoek van de scholen wordt de datum 7 februari 2019. 
Daarnaast hebben de scholen verzocht om een buddyachtige 
ondersteuning – ook in de voorbereiding. De jury zal uit 5 
personen bestaan. Locatie: de raadzaal van de gemeente 
Heerhugowaard. De voorzitter wordt waarschijnlijk de 
burgemeester van Langedijk.  
Een uitnodiging aan raads- en commissieleden volgt. 

 Vraag M. Bankras: Is het mogelijk dat raadsleden via de 
gemeente/ griffie een emailadres kunnen krijgen? 
De heer Meijer laat weten dat de gemeente dit in het eerste 
kwartaal 2019 gaat faciliteren, nadat de zogeheten ICT-
bodemplaat goed is geïnstalleerd. Meegegeven wordt dat de 
(integrale) agenda dan wel geopend moet kunnen worden in 
windows/google.  
In december komt er een voorstel naar het Presidium.  

 Bezoek aan Brandweer   
Afgesproken wordt dat er contact wordt opgenomen met de 
brandweer om een bezoek van raads- en commissieleden aan 
de brandeer voor te bereiden.  
 

 
 
Fractievoorzitters 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
 
Gem.secr. 
 
 

03. Vaststellen besluitenlijst raadsconvent d.d. 17 juli 2018  
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld / in behandeling. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 2 oktober 2018 
Geen opmerkingen 
 

 

05. 
 

Evaluatie vorige raad d.d. 4 september 2018 
Geen punten. 

 

 
 
 
 
 

 Commissie Stad en Ruimte d.d. 11 september 2018 
De heer Visser brengt het verloop van deze commissievergadering 
ter sprake en dan met name het toewijzen en het opeisen van de 1

e
 

en 2
e
 termijn. 

De griffier geeft aan dat dit meegenomen kan worden naar de 
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06. 
 
 

voorzitterstraining en vraagt de voorzitters naar aanleiding daarvan 
met een voorstel te komen.  / suggestie hoe ze het aanpakken. 
De heer Kwint vraagt aandacht voor de volgorde van de 
onderwerpen bij een samengevoegde  commissievergadering.  
Een pauzemoment is gewenst bij wisseling van de commissie.  
Dit punt wordt meegenomen door M. Smakman. 

 Dag van de democratie d.d. 15 september 2018 
De animo vanuit de inwoners was gering. De indeling van 3 uur 
i.p.v. 2 uur werd als (te) lang ervaren door de raadsleden.  
Vraag rijst: hebben we de goeie doelgroep voor ogen? Misschien 
een ander format bedenken? De voorbereiding van  ‘De dag van de 
democratie’ wordt meegenomen naar de nieuwe commissie 
Meespraak en communicatie. 
Mevrouw Klercq geeft aan bij voorkeur de wijken in te gaan om 
dieper op bepaalde thema’s in te gaan.  

 
Conceptvergaderschema 2019 
Jongerengemeenteraad 13 wordt gewijzigd in 7 februari 2019.  
Voorts akkoord. 
 

07. Begrotingsdocumenten 
De heer Meijer laat weten dat een aantal medewerkers niet heeft 
gedaan wat is afgesproken. Het klopt niet dat de pdf nog niet geleverd 
is en hij biedt daarvoor zijn excuses aan.  
Het Presidium gaat er mee akkoord om er nu mee om te gaan zoals nu 
voorgesteld wordt. Volgend jaar zullen de documenten tijdig worden 
aangeboden in de gewenste uitvoering. 

 
 
 
 
 
 
 

   

08.  Commissie Meespraak en communicatie. 
Mevrouw Valent licht toe dat de raad richting wil geven aan meespraak 
en communicatie. Om met een commissie aan de slag te kunnen gaan 
zijn een verordening en pecunia nodig. Voorgesteld wordt om alvorens 
het financiële deel structureel te regelen de gelden voor 2019 nu rond te 
maken.  
De heer Meijer legt uit dat in de kaderbrief ruimte is geschapen voor de 
uitvoering van de raadsagenda 2019 door het college. Een deel 
daarvan zou bestemd kunnen worden voor de nieuwe raadscommissie.  
Afgesproken wordt dat ruim voor de begrotingsvergadering mevrouw 
Valent en de heren Blase (als voorzitter van de raad en voorzitter van 
het college) en Does in gelijkwaardigheid met elkaar in gesprek gaan 
om inzicht te krijgen in de programmeringen en de allocatie van de 
budgetten. De heer Blase neemt het initiatief tot deze afspraak. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Blase 

09 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rondvraag 
De heer Hoekstra merkt op D66 in 5 maanden 100 vragen heeft 
ingediend. Dat vindt hij heel veel. De heer Feelders beaamt dit. Dit 
thema speelt wel vaker in een gemeenteraad.  
Mevrouw Valent laat weten dat zij de B. en W.-stukken niet voor de 
vergadering kan zien wanneer zij is ingelogd. 
De heer Meijer laat weten dat deze stukken niet zijn in te zien om te 
voorkomen dat journalisten de stukken voor de vergadering kunnen 
lezen.  
Noot Marja: nog even nagevraagd: informatievoorziening zorgt er voor 
dat dinsdagmiddag de (dus nog niet vastgestelde) besluitenlijst 
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10. 

zichtbaar is voor de raadsleden wanneer zij zijn ingelogd. Eventueel kan 
de griffie gevraagd worden om een bepaald advies toe te sturen.  
Mevrouw Bankras informeert hoe het staat met de raadsacademie.  
Er is op dit moment geen raadsacademie. Wel heeft de Nederlandse 
vereniging voor raadsleden een raadsacademie. Is er behoefte aan een 
cursus dan kan dit worden doorgegeven aan de griffier. 
 
Sluiting 

 
 
 
 
 
 
 
 

  
 ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?   
- Evaluatie microfoongebruik bij de commissievergaderingen  november 
- Concept-verordening commissie en participatie   3

e
 kwart. 

 -  Cursus politiek actief 
 -  Evaluatie proces raadsagenda 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   S.v.z. werkgroep begroten en verantwoorden  
 -    S.v.z. werkgroep politiek actief 


